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  Zápis z jednání komise pro dopravu a bezpečnost 
konaného dne 9.10.2024    

Mnichovo Hradiště od 18:00 hodin  

 

 

 

Upozornění: 

Následující text je určen pouze pro členy Komise pro dopravu a bezpečnost, členy obecních orgánů,  
příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Po projednání zápisu na jednání 
Rady města a schválení jeho zveřejnění bude zápis zveřejněn na webových stránkách města Mnichovo 
Hradiště. 

 

 

Prezence 

 

Členové 

přítomni:  Janatka Aleš (předseda komise), Bígl Martin, Blažek Martin Forst Josef, Knobloch 
Ondřej, Kožený Petr, Podlipský Jan , Rychlý Aleš, Semler Jaroslav, Plíhal Jiří (starosta 
města) 

omluveni: Brzobohatý Stanislav, Havel Petr, Vrkoslav Daniel 

nedostavili se:   

 

Program 
1 Odsouhlasení programu komise 
2 Zápisy komise 01-02/2024 - status 
3 Aktuální informace Městská policie 
4 Rozšíření počtu strážníků MP-rozpočet 2025 
5 Návrh rozpočtu MP 2025 
6 Seznam ubytoven ve městě 
7 Dopravní situace ve městě s ohledem na uzavírku 
8 Noční parkování přívěsů 
9 Dočasné parkování školka Mírová 
10 Značení v ulici Poříčská u Kafé Ořech 
11 Poptávková doprava Citya 
12 Různé 
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1. Odsouhlasení programu komise 

 

Předseda komise seznámil přítomné členy s navrženým programem. Program jednání byl schválen. 

 

2. Zápisy komise 01-02/2024-staus 

 

Komise provedla kontrolu plnění úkolů z jednání konaného 3.6.2024. 

- Bod č. 2 Ulice Nákladní k HBPO-dopravní značení  
Komise souhlasí s umístěním dopravních značek zakazující stání nákladních vozidel. Dále 
doporučuje řešit nepořádek v místě parkování kamionů před HBPO jednáním mezi městem a 
HBPO  

Komise žádá o prověření možností řešení  
- Bod č. 9 Doplnění vodorovného značení na křižovatce u Hroznu  

Komise doporučuje prověřit možnost doplnění vodorovného značení umožňující jízdu rovně z 
ul. Palackého na parkoviště u Restaurace u Karlových Varů. 
Komise žádá o prověření možnosti realizace 

- Bod č. 13 Instalace sloupku v ulici Studentská ve výjezdu na Masarykovo náměstí  
Komise nedoporučuje instalaci sloupku, doporučuje provádět kontroly městskou policií. 
Komise doporučuje pokračovat v kontrolách 

- Bod č. 14 Označení přechodu na křižovatce Máchova / Studetská  
Členové komise opakovaně diskutovali problematiku rizikového přechodu na křižovatce ulic 

Máchova / Studentská. Komise doporučuje doplnit vodorovné značení a zpřehlednit místo 
přechodu s ohledem na frekventovaný pohyb chodců, zejména dětí při cestě do školy/ze školy. 
Komise žádá o prověření možnosti realizace 

Ostatní body splněny 

 

3. Aktuální informace Městská policie 

 

Prezentace velitele MP P. Koženého 

- V současnosti plný stav 10 strážníků 1.10.2024 nastoupil zkušený strážník z Liberce 

- V roce 2024 probíhá modernizace kamerového systému 

- Od 1. ledna 2025 nový informační systém MP Manažer 
- Činnost MP leden až září 2024 166 příkazů na místě, 355 domluv, 65x spolupráce s Policií ČR  

- V létě stoupá počet přestupků proti veřejnému pořádku, zejména rušení nočního klidu 

- Od července 2024 používáno nové vozidlo Škoda Karoq 

Komise bere na vědomí 

 

4. Rozšíření počtu strážníků MP- rozpočet 2025 

 

Od ledna 2025 je plánováno navýšení počtu strážníků na jedenáct, bude vypsáno výběrové řízení. 

Komise bere na vědomí 
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5. Návrh rozpočtu MP 2025 

 

Rozpočet MP na rok 2025 počítá s navýšením počtu strážníků na 11 a rozšířením kamerového systému 
o dva kamerové body i postupnou obnovou stávajících kamer. 

 

Komise bere na vědomí 

 

6. Seznam ubytoven ve městě 

 

Velitel MP představil seznam ubytoven ve městě. Jedná se o oficiální ubytovny i místa zjištěna činností 
MP kde dochází k ubytování většího počtu osob zejména cizinců. V této problematice spolupracuje MP 
s Cizineckou policií. 

Komise bere na vědomí 

 

7. Dopravní situace ve městě s ohledem na uzavírku 

 

P. starosta Plíhal informoval o situaci ohledně dvou největších uzavírek. Most přes Jizeru na silnici 268 

na Mimoň bude otevřen 15.11.2024. Rekonstrukce ulice Víta Nejedlého pokračuje do zimní přestávky 
během které bude komunikace obousměrná. V roce 2025 bude pokračovat.  

Komise bere na vědomí 

 

8. Noční parkování přívěsů 

 

V Mnichově Hradišti platí zákaz stání vozidel nad 3,5,tuny, přívěsů, obytných přívěsů a traktorů v době 
od 22:00-06:00hod. Tento zákaz vyplývá z dopravní značky IP25a zóna s dopravním omezením. 

Výjimky nejsou povolovány. Diskuse na téma rozšíření zákazu o obytná vozidla. P. starosta prověří 
možnost a postup rozšíření zákazu i na obytná auta. 

Komise doporučuje rozšířit zákaz i na obytná vozidla.  

Komise doporučuje definovat parkovací mísa v lokalitě města pro vozidla nad 3,5,tuny, přívěsy, 

obytné přívěsy, obytná vozidla a traktory v době od 22:00-06:00hod. 

 

 

9. Dočasné parkování školka Mírová 
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V exponovaných časech 7:30-8:00hod a kolem 12:hod., kdy je velký pohyb chodců a vozidel, vzniká 
nebezpečí nehody.  

 

Komise doporučuje zvážit možnost vodorovného dopravního značení a provádět kontroly MP 

s ohledem na nastavené pravidla krátkodobého parkování.  

 

 

10.  Značení v ulici Poříčská u Kafé Ořech 
 

Nepřehledná křižovatka Poříčská Máchova u Kafé Ořech. Zažádáno o umístění vodorovné dopravní 
značky V12c zákaz zastavení. 

 

Komise souhlasí 

 

10. Poptávková doprava Citya 

 

Starosta pan Plíhal představil nabídku  na poptávkovou dopravu Citya. Jedná se o městskou. popřípadě 
příměstskou dopravu, která se namísto jízdních řádů řídí skutečnou poptávkou. Využívá technologie a 
data pro co nejlepší službu cestujícím a maximální úsporu samosprávám. 

Cestující jednoduše do aplikace zadá kdy, odkud a kam chce jet. Aplikace mu jízdu potvrdí a naplánuje 
trasu řidiči, který cestujícího ve smluvený čas vyzvedne.  

Jízdy jde poptávat okamžitě nebo plánovat až 24 hodin dopředu. 

Chytrý algoritmus na základě prediktivní AI požadavky seskupuje a usměrňuje na určené virtuální 
zastávky a časy. 

Vozidla téměř vždy vezou alespoň 1 cestujícího, kterého kamkoli ve vybraném regionu dovezou do 15 
minut. Komfortně, bezpečně, načas. 

Přínosem je pro občany zvýšení dopravní obslužnosti, pro samosprávy ušetření nákladů. 

V současnosti se řeší legislativní ukotvení, možnosti dotací apod. 

Komise bere na vědomí. 

 

 

11. Různé 

 

Proběhla diskuse na téma parkování. 

Komise doporučuje zvážit a komunikovat s občany možný projekt zřízení placených parkovacích 
zón v místech s nedostatkem parkovacích míst. 
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Zapsal: Gustav Schwarzer  

 

        ………………………………………… 

          Ověřovatel zápisu 

            Aleš Janatka 
  
 
 
Rozdělovník 
členové komise pro dopravu a bezpečnost (e-mail) 
asistentka kanceláře vedoucího úřadu (e-mail) 


